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BETWEEN:

Vito Buffone

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen

Respondent

AND BETWEEN:

Vito Buffone

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen

Respondent

AND BETWEEN:

Jeffrey Kompon

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen

Respondent
	
	
ENTRE :

Vito Buffone

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine

Intimée

ET ENTRE :

Vito Buffone

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine

Intimée

ET ENTRE :

Jeffrey Kompon

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine

Intimée

	
	
	

	JUDGMENT

The motions for extensions of time to serve and file the applications for leave to appeal are granted. The motions to join two Court of Appeal for Ontario files in a single application for leave to appeal are granted. 
[bookmark: BM_1_]The applications for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal for Ontario, Number C64485, 2021 ONCA 676, dated October 1st, 2021 and Number C64424, 2021 ONCA 825, dated November 19, 2021, are dismissed.


	
	JUGEMENT

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt des demandes d’autorisation d’appel sont accueillies. 
Les requêtes pour joindre deux dossiers de la Cour d’appel de l’Ontario dans une seule demande d’autorisation d’appel sont accueillies. Les demandes d’autorisation d’appel des arrêts de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C64485, 2021 ONCA 676, daté du 1er octobre 2021 et numéro C64424, 2021 ONCA 825, daté du 19 novembre 2021, sont rejetées.
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